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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 

 

Møtenummer: 1, 2024-25 

Dato:   26.08.2024     

Sted:   Askim Rådhus, møterom Kykkelsrud.  

 

Til stede:  Per Arne Byhrø, Tone Åserud Reime, Anders Kolberg.   

Forfall: Eirik Romstad, Tonje Langehaug Svenneby, Ida Madsen Moe, Jenny 

Moskvil, Knut Skjønberg, 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 

Runar Sørensen, Spydeberg Skytterlag informerete om planer i Spydeberg og evt 

samarbeid med «våre» klubber. 

 

Sakliste 

 

Vedtakssaker:  

1. Godkjenning av innkalling. 

2. Godkjenning av habilitet. 

3. Godkjenning av protokoll 11, 2023-24 samt Årsmøteprotokoll. 

4. Rask presentasjon av Idrettsrådet, medlemmer og formål. 

5. Permisjonssøknad fra Jenny. 

6. Datoer, kommende styremøter. 

7. Fordeling av ekstramidler; 1.619.479 kr. 

8. LAM, innkomne søknader pkt.2. 

9. Fordeling av idretter og undergrupper. 

10. Regional anleggskonferanse 13-14 september + nasjonal 19-20 oktober. 

 

Orienteringssaker: 

11. Hovin skole. 

12. Sykkeldag i Mysen. 

13. Åpen hall i Askim. 

14. Kulturmidler. 

15. Status stipend. 

16. Evt. 

 

Runar Sørensen, Spydeberg Skytterlag (medl. av det Frivillige Skyttervesen, ikke NIF) 

informerte om hva som har skjedd med klubbens treningslokaler i forbindelse med at 

Hovin skole skal rehabiliteres. 

 

Spydeberg Skytterlag har hatt disse lokalene siden 1972, de har bygget det opp, 

installert ventilasjon m.m. Klubben har stått for alle kostnader. 
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I forbindelse med at Hovin skole skal rehabiliteres, mister klubben nå disse lokalene, og 

IØ kommune har ikke sett seg villig til å finne erstatningslokaler. Klubben ble på et altfor 

sent tidspunkt informert om kommunes planer, og det er nå advokater inne i bilde fra 

begge sider. 

Spydeberg Skytterlag ser nå på muligheten for å finne nye lokaler og har dialog med eier 

av et næringsbygg på industrifeltet i Spydeberg. Denne er interessert i å selge lokalet til 

klubben, og arealet er så stort at det er ønskelig å få inn andre interessenter.  

Skytterlaget ønsker derfor innspill fra Idrettsrådet om hvem dette kan være aktuelt for.  

Det er 250kvm (20x10 meter) og 6,20 under taket. 

Tanker fra Idrettsrådet: 

Kan passe for kampsport, dans, boksing, innendørs fotball (7’er bane), bueskyting, turn 

(krever egentlig 7 meter høyde), m.fl. 

Kari sjekker litt rundt hvem som kan være interessert i dette.  

Dette prosjektet kan være spillemiddelberettiget.  

 

  

 

Vedtakssaker 

1. Godkjenning av innkalling. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

2. Godkjenning av habilitet. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

3. Godkjenning av protokoll 11, 2023-24 samt Årsmøteprotokoll. 

Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

4. Rask presentasjon av Idrettsrådet, medlemmer og formål. 

Dette utsettes til neste møte grunnet få fremmøtte. 

Enstemmig vedtatt. 

 

5. Permisjonssøknad fra Jenny. 

Permisjonssøknaden godkjennes. Alle styremedlemmer oppfordres til å finne ny 

ungdomsrepresentant.  

Enstemmig vedtatt. 

 

6. Datoer, kommende styremøter. 

o Mandag 7 oktober 

o Mandag 25 november 

o Julebord onsdag 27 november 

o Mandag 20 januar 

o Mandag 3 mars 

o Mandag 28 april 

o Mandag 2 juni 

o Årsmøte torsdag 12 juni 

 Enstemmig vedtatt. 

 

 

7. Fordeling av ekstramidler; 1.619.479 kr. 

5 klubber har ikke levert inn samordnet rapportering, så her er det tall fra 2022. 

Kari tar kontakt med disse, for å få riktige tall. 

Saken utsettes til neste møte. 

Enstemmig vedtatt. 



3 
 

 

8. LAM, innkomne søknader pkt.2. 

Utsatt til neste møte. 

Enstemmig vedtatt. 

 

9. Fordeling av idretter og undergrupper. 

 

Undergrupper: 

o Per Arne: Økonomi, anlegg 

o Eirik:  Politikk 

o Tone:  Politikk 

o Tonje:  Kommunikasjon 

o Ida:  Arrangement og hederstegn 

o Anders: Inkludering og integrering 

Kari deltar i alle undergrupper. 

 

 Idretter: 

o Per Arne: Fotball, orientering, sykkel. 

o Eirik: Håndball, volleyball, allidrett, skyting + bue. 

o Tone: Fotball, hopp, amerikanske idretter. 

o Tonje: Friidrett, langrenn. 

o Ida: Motorsport, svømming, turn. 

o Anders: Håndball, basket, ishockey, skøyter. 

o Knut: Tennis, fotball, allidrett. 

Alpint, kampsport, frisbeegolf, hest (Kari kan) og andre fordeles på alle. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

10. Regional anleggskonferanse 13-14 september + nasjonal 19-20 oktober. 

Det må jobbes med å få politikere med på konferanser. Grete Skjelbred 

informeres om at dette er ønskelig. Regional konferanse droppes til fordel for 

nasjonal.  

Hvem som reiser avgjøres senere. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

Orienteringssaker 

 

11. Hovin skole. 

Kari levert inn høringssvar på reguleringsplan. Se vedlegg. 

 

12. Sykkeldag i Mysen. 

Mysenregionen arrangerer sykkeldag lørdag 31 august. Kari deltar. 

 

13. Åpen hall i Askim. 

Anders informerte om bakgrunn for arrangementet Åpen hall i Askim (man-fred): 

Det er mange barn og unge som ikke har ferietilbud i juli. I den forbindelse 

kontaktet Anders Frivilligsentralen i Askim, kommunen og andre interessenter for 

at alle skulle få muligheten til å gjøre noe i ferien. 

Bankene og næringslivet støttet økonomisk slik at det kunne serveres gratis mat 

og drikke til alle som deltok.  

Det var mellom 50 og 110 barn/unge innom hver dag og totalt deltok ca 1500 i 

løpet av 4 uker.  

50-60 frivillige hjalp til. Anders og Samir delte på hovedansvaret. 
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Kommunen v/ Vegard Halvorsen lønnet 6 ungdommer som hadde sommerjobb på 

arrangementet.  

 

14. Kulturmidler. 

Kommunens Kulturmidler ble delt ut i juli. Våre klubber mottok til sammen 

3.896.140,- 

Vi har mottatt 57.440,- 

 

15. Status stipend. 

Det er foreløpig delt ut 46.069 kr i stipend. 

Viktig at alle informerer om dette, også til den uorganiserte idretten. 

 

16. Evt. 

o Per Arne viste regnskap og prognoser. Se vedlegg.  

o Per Arne og Kari har møte med Grete S på fredag, hvor bl.a. anlegg, 

vedlikehold, årshjul og budsjett tas opp.  

 

 

 

Trøgstad 27.08.2024 

Kari Botten Paulshus, referent. 


